
De rol van Mercon in het Hyperloop project. 
 
Mercon heeft het prototype van de Hyperloop mogen bouwen voor Hardt. Dit was een kleinere 
diameter van de buis Ø1420mm met alle rails en andere interne componenten. Tijdens dit project 
werd vooral getest hoe efficiënt (kosten en tijd besparend) Mercon dit ontwerp kon bouwen. Mercon 
heeft het ontwerp geoptimaliseerd en vereenvoudigd tot een praktische uitvoerbare versie van het 
prototype. Deze hebben wij gebouwd en daar ook weer lessen uit geleerd. Hardt en Mercon hebben 
nu een wekelijks een designreview voor het EHC (European Hyperloop Centre) wat in Groningen 
gebouwd gaat worden. Doelstelling van het EHC is de Europese landen betrekken bij het onderzoek en 
ontwikkelen van een universeel Europees Hyperloopsysteem. Voor het EHC moet een hyperloop 
worden gebouwd van ca. 3 kilometer met buizen van Ø2500mm en 2 switches (2 wissels) waar in de 
toekomst getest kan worden op volle snelheid tussen de 500 en 1000 km per uur. In de wekelijkse 
designreview worden alle ontwerp vraagstukken voor het EHC besproken en meestal opgelost. 
Ontwerpvraagstukken zijn onder andere, optimaal gebruik van materialen dus ook restmaterialen en 
afval beperken, welke lasdetails we kunnen toepassen, wat is de bereikbaarheid van sommige lassen 
en bevestigingsmiddelen, hoe kunnen we de constructie lichter maken en wat kunnen we versimpelen. 
Mercon gaat starten met Fase 1 van het EHC dit zijn 23 buizen van Ø2500mm en 16 meter lang tevens 
hoort bij fase 1 de eerste switch (1 switch bestaan uit 9 secties van 16 meter lang). Deze diameter buis 
zal waarschijnlijk de diameter worden voor vrachttransport. Mocht de Hyperloop succesvol worden in 
het vervoeren van vracht zal men de ontwikkeling verder oppakken voor het vervoeren van personen. 
Diameter van de buis zal dan vergroot worden richting Ø3500mm. 
 
Partnership met Hyperloop, 
Er zijn dit jaar in februari 2022, 4 online bijeenkomsten geweest voor een preliminair designreview van 
niet alleen de infrastructuur, de buizen met hun interne componenten die wij maken, maar ook het 
voertuig en de fundaties de materiaalleveranciers enz. enz. Deze meetings waren vooral ook om de 
raakvlakken met andere disciplines bespreekbaar te maken en te stroomlijnen. Deze 4 online 
bijeenkomsten hadden allemaal een thema, 1ste bijeenkomst was een algemeen praatje en 
voorstelrondje, de 2de bijeenkomst was het thema de Infra structuur dit was tevens de belangrijkste 
voor Mercon, de 3de ging over het magneet rails systeem, en de laatste ging over het voortuig.  
 
De partners die bij deze reviews aanwezig waren zijn o.a.: 

• ADSE Engineering (track sytems) 

• Posco (staal leverancier) 

• Tata Steel Europe (Staalleverancier) 

• Vattenfall (Energie leverancier)  

• Nevomo (Mag Lev developers) 

• BAM (Civiele Techniek) 

• NEN (Nederlandse Normeringsinstantie) 

• TU Delft (Technische universiteit) 

• Denys (Development, Infrastructure & Mobility) 
Dit zijn de technische partners  
 
Er zijn ook vele investeerders / partners zoals: 

• NS 

• Royal IHC 

• Schiphol groep 

• Provincie Groningen 

• En nog vele andere. (zie ook Initiatives and Partnerships :: Hardt) 
 

https://hardt.global/initiatives-and-partnerships


Maandelijks is er een Online Project team overleg, waar wij ook aan deelnemen samen met andere 
stakeholders. 
 
Waarom is dit project nu zo gaaf om te doen?  

• Eén van de redenen is omdat de Hyperloop een baanbrekend project is. Niemand heeft dit al 
eens gedaan. 

• 2de reden is, dat dit wel een succes moet worden, omdat de hele wereld een vervuiling 
probleem heeft waar de Hyperloop voor een deel een oplossing voor zou kunnen zijn. Zie ook 
de feitjes hieronder. Dan heb je wel ergens aan meegewerkt, wie wil dit niet op zijn of haar 
CV. 

 
Feitjes: 

• Het probleem; Transport is verantwoordelijk voor 23% van alle CO2 broeikas gassen. 
De Hyperloop heeft op zichzelf geen uitlaat gassen en kan door groene energie worden 
aangedreven. 

• Het probleem; Transport is verantwoordelijk voor 67% van alle stikstof gassen. 
De Hyperloop heeft op zichzelf geen uitlaat gassen en kan door groene energie worden 
aangedreven. 

• Transport is verantwoordelijk voor 10% van alle vervuiling. 
De Hyperloop veroorzaakt op zichzelf geen vervuiling. 

• De energie vraag bij transport zal met 70% stijgen richting 2050. 
De Hyperloop verbruikt slecht 10% van de energie t.o.v. al het land en vliegverkeer bij hetzelfde 
aantal en dezelfde lengte van de verplaatsingen.  

 
Realistisch voorbeeld: 
1 van de meest geboekte vluchten vanuit Schiphol is naar London. Dan is men 3 uur onderweg. 2 uur 
van te voren inchecken op Schiphol, een half uur vliegen en een half uur na de landing voor men in 
Londen op straat staat (Kosten gemiddeld € 100,-). Stel je voor (voor hetzelfde geld) dat je op een 
Hyperloop station in Amsterdam instapt en men met een gemiddelde snelheid van 700 km per uur 
binnen 3 kwartier op het Hyperloop station in London staat en dan ook nog eens 90% minder energie 
hebt verbruikt, dan kiest men toch voor de Hyperloop?    


